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BRM.III.0012.2.2.2017 
 

      Protokół Nr 24/2017 
z posiedzenia komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
odbytego w dniu 14 lutego  2017 r. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1) Agnieszka Pospiszyl - dziennikarz Radia Opole, 
2) Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycyjno-Remontowej. 
3) Barbara Ermisch - Lipniacka - Prezes Zarządu MWiK Sp. z o.o., 
4) Gabriela Helbin-Golasz- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  
5) Joanna Koziarską-Kiziak - Prezes Zarządu Miejski Zakład Komunikacyjny Sp. z o. o, 
6) Jolanta Gądek - Rypel  - Prezes Zarządu Miejski Zakład Energetyki Cieplnej; Sp. z o. o, 
7) mieszkaniec  
8) Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Radców Prawnych, 
9) Piotr Paisdzior - Ogrodnik Miejski,  
10) Radny Adam Oczoś, 
11) Wiesław Jawornicki- Prezes Zarządu Usług Komunalnych Sp. z o.o., 
12) Wiesław Skwarko - Prezes Zarządu Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Sp.z o. o 
 
Ad 1-2. 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji oraz kierowników wydziałów i zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji 
Beata Łobodzińska. 
Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków 
komisji. (obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. 
protokołu) 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, 
że obrady Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie Protokołu nr 23 z dnia 17 stycznia 2017 r. z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 

 Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
4.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat  

 za usunięcie drzew i krzewów.  
5.  Informacja na temat planów inwestycyjnych spółek miejskich w 2017 r. przygotowane 

 przez: 
1) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja; 
2) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej;  
3) Miejski Zakład Komunikacyjny;  
4) Usługi Komunalne; 

6. Zagospodarowanie terenów zieleni miejskiej.  
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8.  Zakończenie obrad.  
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Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że wpłynęły materiały 
dodatkowe które proponuje uzupełnienie porządku obrad o: 
 
1) Przyjęcie Protokołu nr 22 z 13 grudnia 2016 r. z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 7 ; 
 
2) Informacja na temat planów inwestycyjnych spółek miejskich w 2017 r. przygotowana  
przez: Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Spółkę z o.o., jako punkt 5. 5);  
 
Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie uzupełniony porządek 
obrad.  
 
Komisja jednogłośnie (8  głosów ,,za”) przyjęła zaproponowany porządek obrad do realizacji.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie Protokołu nr 22, 23 z dnia 17 stycznia 2017 r. z posiedzenia Komisji 

Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat  

za usunięcie drzew i krzewów.  
5. Informacja na temat planów inwestycyjnych spółek miejskich w 2017 r. przygotowane 

przez: 
1) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja; 
2) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej;  
3) Miejski Zakład Komunikacyjny;  
4) Usługi Komunalne; 
5) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Spółkę z o.o. 

6) Zagospodarowanie terenów zieleni miejskiej.  
7) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
1) Przyjęcie Protokołu nr 22 z 13 grudnia 2016 r. z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
8) Zakończenie obrad.  
 
Ad 3.  
Przyjęcie Protokołu nr 22 i 23 z posiedzenia Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Komisja bez uwag (8 głosów ,,za") przyjęła Protokół nr 22  z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat  
za usunięcie drzew i krzewów. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Zastępca Prezydenta Miasta szczegółowo wyjaśnił, że przedstawiony projekt uchwały wynika 
z zmiany zapisów od 1 stycznia zmieniły się zapisy ustawy o ochronie lasów i ustawy o 
ochronie przyrody. Obecnie Rada Miasta ustala stawki za wycinkę drzew. Zostały podane 
stawki. W przypadku nie wprowadzenia uchwały będą obowiązywać maksymalne stawki 
ustawy czyli 500 zł za cm drzewa i 200 zł za cm krzaków. Urząd Miasta obecnie proponuję 
niższe stawki ok. połowę kwoty jakie obowiązywały pod koniec ubiegłego roku.   
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Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję.  
 
Prezes Fundacji ,,Wiedzieć Więcej" Kamil Nowak przedstawił swoją propozycję dotyczącą 
wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów ( propozycja w formie pisemnej stanowi 
załącznik do nin. protokołu).  Poinformował, że zaproponowane kwoty przez Urząd Miasta w 
projekcie uchwały są zbyt niskie. Dodał, że przygotował załącznik w którym wyszczególnił 
kwoty z podziałem na grupy drzew, akty prawne, współczynnik lokalizacji wymienione w 
rozporządzeniu ministra środowiska z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie opłat za usunięcie 
drzew i krzewów.Fundacji ,,Wiedzieć Więcej  przeprowadziła analizę dwóch ostatnich 
rozporządzeń Ministra Środowiska (tabela nr 1). Średnio po przeliczeniu wszystkich kwot za 
cm obwodu drzewa Fundacji ,,Wiedzieć Więcej" wychodzi kwota o wiele wyższa niż 
zaproponowana przez Urząd Miasta, zostało to spisane w tabeli Nr 1,2,3,4,5.  Zaproponowane 
stawki 12 zł, 30 zł, 55 zł, 130 zł w projekcie uchwały są bardzo niskie (to takie same stawki jak 
za wycięcie chwastów). Po przeliczeniach Fundacja ,,Wiedzieć Więcej" proponuje stawki o 
wiele większe niż zaproponowane przez Urząd Miasta, podał przykład za wycięcie drzewa o 
obwodzie 250 cm Fundacji ,,Wiedzieć Więcej" wychodziła kwota 47 355,72(na 31.12.2016 r.) 
na podstawie obwieszczenia wysokość oraz wysokość potencjalnego wpływu do budżetu 
gminy za wycięcie dębu szypułkowego o obwodzie 250 (tabela Nr 1) a obecnie w 2017 r. 
Urząd Miasta proponuje, aby za wycięcie ww. drzewa o obwodzie 250 cm wpływ do budżetu 
był w wysokości 13 750,00 zł., (kwota na 2017 r. z obecnymi nowymi stawkami, tabela Nr 5). 
Jest to diametralnie niska opłata. Ponadto poinformował, że jeszcze dwa trwają konsultacje 
ww. projektu uchwały. Uważa, że zaproponowane obecnie opłaty spowodują wzmożoną 
wycinkę drzew na terenie miasta oraz małe przychody gminy z tego tytułu.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak, poinformował, że propozycja jest otwarta i 
proponuje podjąć dyskusję w tym temacie. Urząd Miasta zaproponował  niższe stawki, lecz 
wydając decyzję o wycince drzew, zmusza do wykonania nasadzeń zastępczych i pilnuje, aby 
drzewostan był utrzymywany przez okres 3 lat. Nie płaci się za wycinkę tylko wykonuje 
nasadzenia zastępcze. Również zdecydowano się na obniżenie opłaty, aby decydujący się na 
wycinkę miał wybór czy decyduje się na nasadzenia zastępcze lub wnosi opłatę (obniżoną).  
 
Prezes Fundacji ,,Wiedzieć Więcej" Kamil Nowak poinformował, że pod tym kątem również 
prowadził analizę, lecz nowelizacja ustawy pozwoliła decydować gminą w sprawie określania 
stawek opłat za wycinkę drzew, pozostawiła co z celowymi uszkodzeniami drzew 
(np. za usunięcie 50% korony drzewa). Kara nakładana przez gminę jest ściśle związana z 
przyjętymi stawkami.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak, poinformował, że zaproponowane stawki są 
również  podstawą do naliczania kary. Można dyskutować jaka wysokość kary jest ucząca, 
oraz można dyskutować nad  kwotą kary.  
 
Radna Ewa Czubek zapytała ile wydano decyzji administracyjnych dot. wycinki drzew. Jakie 
drzewa są wycinane na terenie gminy ( czy są to drzewa pomnikowe).  
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Gabriela Helbin - Golasz - Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa wyjaśniła, 
że wydano ok. 150 decyzji, dla osób fizycznych i przedsiębiorców w zależności od obwodu 
pnia. Wycinane są różne drzewa o różnych obwodach, ale nie są to drzewa pomnikowe.  
 
Radna Ewa Czubek również uważa, że zostały ustalone zbyt niskie stawki za wycinkę drzew. 
Prosi o przeanalizowanie jeszcze raz stawek ponieważ trwają jeszcze konsultacje i przesunięcie 
tematu na kolejny miesiąc lub okres.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak, poinformował, że jest to propozycja oraz temat 
jest otwarty. Służby zajmujące się pielęgnacją drzew, ostrożnie i zgodnie z sztuką  przycinają 
gałęzie i korony.  
 
Radna Ewa Czubek uważa, ze w naszym mieście należy podchodzić do tematu wycinki oraz 
przycinki drzew ostrożnie.  
 
Radna Grażyna Radka uważa, że projekt uchwały powinien być po konsultacjach społecznych 
a nie przed.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak, poinformował, że zdecydowano się  
ww. projekt uchwały procedować równolegle z konsultacjami. Teraz obowiązują skrajnie 
wysokie opłaty. Konsultacje kończą się 16 lutego.  
 
Radny Adam Sadłowski uważa, że stawki za opłaty drzew powinny być bardzo niskie.  
Lecz ze względu na trwające konsultacje proponuje zdjąć z porządku obrad ww. projekt 
uchwały.  
 
Prezes Fundacji ,,Wiedzieć Więcej" Kamil Nowak poinformował, że powody wycinania drzew 
są różne: np.  dają dużo liści, brudzą, robią wyżłobienia w chodniku, strach przed zawaleniem 
drzewa, dają cień. Fundacja ,,Wiedzieć Więcej" będzie wnioskować do Urzędu Miasta, 
(pisemnie lub inicjatywą uchwałodawczą), aby zachęcała ludzi posiadający na swoim terenie 
stare drzewa do pozostawienia ich (finansowo lub obniżeniem podatku). Uważa, że 
świadomość społeczna dotycząca ochrony przyrody jest niska. Również Gmina Kędzierzyn-
Koźle nie prowadzi działań edukacyjnych  
 
Radny Adam Sadłowski złożył wniosek pisemny: 
,,zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
usunięcie drzew i krzewów".  
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za" 5 , ,,wstrzymujących się" 3 , głosów ,,przeciw” nie było, 
przyjęła wniosek. 
 
Komisja Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego odstąpiła od opiniowała  
ww.  projekt uchwały.  
 
Radna Ewa Czubek zwróciła uwagę na zbyt radykalną wycinkę drzew na Alei Jana Pawła II. 
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Ad 5. 
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółek miejskich w 2017 r. przygotowane przez: 
1) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja.  
2) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej 
3) Miejski Zakład Komunikacyjny;  
4) Usługi Komunalne; 
 5) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Spółkę z o.o.  
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że zostały przygotowane obszerne 
sprawozdania, w posiedzeniu Komisji uczestniczą również prezesi spółek. Poprosiła o 
zadawanie pytań.  
 
Ad 5.1. 
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółki Miejskie Wodociągi i Kanalizacja,  
w posiedzeniu uczestniczy Barbara Ermisch - Lipniacka - Prezes Zarządu MWiK Sp. z o.o. 
(informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o pytania, wobec braku pytań, przeszła do kolejnego 
sprawozdania.   
 
Ad 5.2. 
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółki Miejski Zakład Energetyki Cieplnej,  
w posiedzeniu uczestniczy Jolanta Gądek - Rypel - Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu 
Energetyki Cieplnej; Sp. z o. o. (informacja  stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poprosiła o zadawanie pytań.  
 
Radna Grażyna Radka poinformowała, że składała interpelację w sprawie podłączenia wyspy 
w Koźlu pod siec ciepłowniczą. Zapytała czy w chwili obecnej będzie można skorzystać z 
bezpłatnych propozycji podłączeń.   
 
Prezes Jolanta Gądek - Rypel wyjaśniła, że w sprawie zapytania radnej Grażyny Radki, do tej 
pory nie było, żadnych pytań i zainteresowań mieszkańców wyspy w Koźlu. Istnieje 
możliwość przyłączenia budynków do sieci ciepłowniczej(z sieci przy ulicy  Piastowskiej).  
W  ramach akcji ,,Przyłącz się do sieci" skontaktujemy się z mieszkańcami, lecz trzeba będzie 
spełnić pewne warunki. Co do darmowych przyłączeń, w ostatnich dniach otworzyła się nowa 
możliwość dla MZEC- u, w ramach projektu dofinansowanego, niedługo ruszy nabór 
wniosków, na modernizację i budowę nowej sieci ciepłowniczej. Dostępny będzie dla 
mieszkańców, oprócz mieszkańców Koźla i mieszkań zasilanych z kotłowni gazowych. Już 
zgłosiło się kilkadziesiąt wspólnot mieszkaniowych oraz wpłynęło pięć wniosków o 
wybudowanie nowej sieci ciepłowniczej.   
 
Radna Grażyna Radka poprosiła, żeby pamiętać o zapytaniu się Jach Klubu ,,Szkwał" i części 
żeglugowej (z drugiej stronie ulicy na Wyspie). 
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska zgłosiła wniosek ustny o uzupełnienie 
przedstawionej informacji przez Miejski Zakład Energetyki Cieplnej: 
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,,o przedstawienie cen inwestycji przez Miejski Zakład Energetyki Cieplnej ".  
 
Prezes Jolanta Gądek - Rypel zobowiązała się, że uzupełni sprawozdanie.  
 
Ad 5.3. 
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółki Miejski Zakład Komunikacyjny w 
posiedzeniu uczestniczy Joanna Koziarską-Kiziak - Prezes Zarządu Miejski Zakład 
Komunikacyjny Sp. z o. o. (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o pytania, wobec braku pytań, przeszła do kolejnego 
sprawozdania.   
 
Ad 5.4.  
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółki Usługi Komunalne w posiedzeniu 
uczestniczy Wiesław Jawornicki- Prezes Zarządu Usług Komunalnych Sp. z o.o. (informacja 
stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Radny Adam Oczoś zapytał dlaczego jest taki wysoki koszt zakupu samochodów.  
Zapytał czyli dotyczy to samochodów już w dzierżawie i obecnie jest kwestia ich wykupu. 
Zapytał o zakup pojemników, na jaki obszar zostały przewidziane.  
 
Wiesław Jawornicki- Prezes Zarządu Usług Komunalnych Sp. z o.o. wyjaśnił, że są to zakupy 
specjalistyczne, z roku 2010, cena wynika z umowy dzierżawy z opcją wykupu. Wyjaśnił 
również, że w obecnej sytuacji nie mają możliwości wykupu samochodów za własne środki, 
dlatego korzystają z takiego rozwiązania. Poinformował, że przedstawiony plan ciągle się 
zmienia z dnia na dzień, obecnie to Związek Międzygminny ,,Czysty Region" bierze na siebie 
ten koszt zakupu pojemników i operację logistyczną rozstawienia pojemników.  
 
Radny Adam Oczoś zapytał czy mieszkańcy zostaną obarczeni kosztami zakupu nowych 
pojemników.  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej przypomniał, że obecnie dyskutujemy o planie inwestycyjnym Usług 
Komunalnych a nie  Związku Międzygminnego ,,Czysty Region". To inny temat. Na razie są 
jedynie plany w  temacie wymiany pojemników. Kiedyś pojemniki wydawał przewoźnik lecz 
widzą potrzebę zmiany.  
 
Radny Adam Oczoś poinformował, że ocenił wynik finansowy i nie widzi możliwości 
sfinansowania tak dużej kwoty.  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej wyjaśnił, że nie zamierzają zmieniać ceny wywozu nieczystości.  
 
Radny Grzegorz Mateja uważa, że pytania radnego Adama Oczosia są trafne, zapytał dlaczego 
został radnym przedstawiony nierzetelny plan finansowy. Zapytał, czy wzrośnie cena wywozu 
nieczystości.  
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Nie, wzrośnie cena za wywóz odpadów, nie są planowane podwyżki, powtórzył Artur 
Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej. 
 
Wiesław Jawornicki- Prezes Zarządu Usług Komunalnych Sp. z o.o. wyjaśnił, że nikt nie 
składał deklaracji podwyżek.  
 
Radny Adam Oczoś zapytał czy to prawda, że w zimie spadła ilość odbieranych odpadów. Czy 
mieszkańcy palą śmieci w piecach. Na jakiej podstawie został przekazane takie informacje.     
 
Wiesław Jawornicki- Prezes Zarządu Usług Komunalnych Sp. z o.o. wyjaśnił, że po analizie 
wywozu odpadów można stwierdzić spadek wywozu odpadów w miesiącach zimowych w 
stosunku do innych miesięcy, są trzy powody: zmniejszona produkcja ilości śmieci, brak 
odpadów bio degradowanych oraz spalanie śmieci przez różne środowiska np. patologiczne.  
 
Radny Adam Oczoś uważa, że twierdzenie jest niewłaściwe, nie wszyscy palą śmieci. Również 
uważa, że nie można robić analizy lata do zimy.  Zapytał o kontrolę palenisk przez Straż 
Miejską, uważa, że to zakłady pracy bardziej szkodzą niż mieszkańcy.   
 
Ad 5.5. 
Informacja na temat planów inwestycyjnych spółki Kędzierzyńsko-Kozielski Park 
Przemysłowy w posiedzeniu uczestniczy Wiesław Skwarko - Prezes Zarządu Kędzierzyńsko-
Kozielski Park Przemysłowy Spółki .z o. o. (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Radny Adam Sadłowski zapytał o plany inwestycyjne dotyczące budynku w Blachowni przy 
ul. Szkolnej w Kędzierzynie i w Azotach. 
 
Wiesław Skwarko - Prezes Zarządu Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Sp.z o. o. 
poinformował, że w budynku w Blachowni planują windę. Jeżeli pojawi się w Kędzierzynie 
możliwości zakupu nieruchomości, to planują kupić budynek na biura np. geodezyjne lub 
inne ale nie mają konkretnych zamierzeń. W Azotach planują dokupić mały kawałek działki.  
 
Radna Halina Mińczuk zapytała w którym miejscu będzie mini centrum ,,Młody Alchemik"  
 
Wiesław Skwarko poinformował, że lokalizacja będzie na remontowanym basenie na Azotach, 
ich zadaniem będzie wyposażenie sal na potrzeby nauki chemii poprzez zabawę. Pracują już 
nad programem zajęć, rozpoczęcie jest planowane na grudzień 2017 r.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości plany inwestycyjne przedstawione przez spółki: Miejskie 
Wodociągi i Kanalizacja, Miejski Zakład Komunikacyjny, Usługi Komunalne, Kędzierzyńsko-
Kozielski Park Przemysłowy Spółkę na 2017 rok.  
 
Ad 6. 
Zagospodarowanie terenów zieleni miejskiej (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej poinformował, że w ostatnim czasie wiele robią w kierunku zieleni na terenie 
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miasta,. Na ten cel pozyskali pieniądze z źródeła zewnętrznego oraz środków z budżetu 
gminy.  
 
Radna Ewa Odulińska zapytała o nasadzenia na terenie byłego basenu w Kłodnicy, niedawno 
doszło tam do wycinki nadmiernej ilości krzewów, został wreszcie odsunięty chodnik. 
Rozumie, że po wycince muszą być nasadzenia, lecz kłóci się to z gospodarskim spojrzeniem. 
Uważa, że pieniądze przeznaczone na nasadzenia, można byłoby wykorzystać na zakup 
nowych  ławek na boisko lub inne potrzebne rzeczy lub zmianę miejsca nasadzeń.   
 
Piotr Paisdzior - Ogrodnik Miejski, wyjaśnił, że o ww. wycinkę wnioskował MOSIR i 
nasadzenia zastępcze zostaną wykonane na terenie Gminy (głóg). 
 
Radna Halina MIńczuk poprosiła o kompleksowy remont pomieszczeń w Urzędzie Stanu 
Cywilnego w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej wyjaśnił, że zaplanowano tam wymianę posadzek, malowanie ścian, 
zmodernizowane już zostały toalety. Ogród i nasadzenia zostaną kompleksowo 
zagospodarowane. Do nasadzeń wybrano głównie róże, zostanie odtworzony mur okalający 
ogród i taras przed budynkiem. 
  
Radna Halina MIńczuk zapytała jakie drzewa zostaną nasadzone na ul. Dunikowskiego. 
 
Piotr Paisdzior - Ogrodnik Miejski, wyjaśnił, że nasadzone zostaną głóg kwitnący na czerwono 
do wysokości 6 m, szczepiony i róże płożące. 
 
Radna Ewa Czubek poinformowała, że składała wniosek o uzupełnienie nasadzeń w ogródku 
ziołowym (koło Skatyparku). 
 
Piotr Paisdzior - Ogrodnik Miejski, wyjaśnił, że nasadzenia miał wykonać MOSiR w terminie, 
do wrześniu 2016 r. lub na wiosnę tego roku.   
 
Radny Adam Sadłowski poprosił o postawienie ławek przy placu zabaw w Parku Pojednania 
oraz o stosowanie nawierzchni tartanowej na placach zabaw.  
 
Radna Ewa Czubek zapytała w którym miejscu powstanie zabaw dla psów i do którego 
miejsca jest teren gminny. 
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-
Remontowej poinformował, że plac zabaw dla psów powstanie za Halą Targową Manhattan 
oraz dodał, że projekt jest w trakcie realizacji. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości informację o zagospodarowanie terenów zieleni miejskiej. 
 
Ad 7. 
Przyjęcie Protokołu nr 22 z 13 grudnia 2016 r. z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 7. 
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Komisja bez uwag (7 głosów ,,za") przyjęła Protokół Nr 23 z posiedzenia Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
   
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 21 marca 2017 r. o godz.16.00 
 
Mieszkaniec Kędzierzyna-Koźla poinformował o swoim problemie. W 1995 r. wydzierżawił 
działkę od przedszkola w obrębie ulicy Konopnickiej, od tej pory stara się o przekazanie 
działki w użytkowanie wieczyste. O swoim problemie poinformował na spotkaniu Zastępcę 
Prezydenta Miasta Artura Maruszczaka, złożył wniosek, został poinformowany, że otrzyma 
odpowiedz na piśmie. Oczekuję na odpowiedz pisemną z Urzędu Miasta, ale również chciał 
poinformować o swoim problemie kolejny organ Rady Miasta.  
 
Ad 9. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Komisji Beata  Łobodzińska podziękowała za aktywne uczestnictwo po 
czym o godz. 17.50 zakończyła XXIV posiedzenie komisji Urbanistyki, Architektury i 
Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
Protokołowała  A. Dworaczek 

 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
        
        Beata Łobodzińska 

 
 
 
 


